

產品 Product

E-保力 E-Prime™

每瓶60膠囊 60 Soft Gelcaps / Bottle
產品編號： 124 Item #: 124

E-保力是優質維他命E產品。每粒含200IU活性成份最高的維他命E(d-生育酚)。E-保力將結構相近的混合生育酚及生育三酚在同一配方之中，以中鏈三甘油脂和卵磷脂作為媒介，提供最強生物利用率的維他命E。E-保力所採用的生育酚及生育三酚的獨特配方，能保護心臟血管系統及增強抗氧化保護。



USANA E-Prime™ formulation is the premier vitamin E product on the market. Each capsule contains 200 IU of the most biologically active form of vitamin E (d-alpha-tocopherol). E-Prime™ contains structurally related mixed tocopherols and tocotrienols, formulated in a base of medium chain triglycerides and lecithin for maximum bioavailability. The E-Prime™ formulation of different tocopherols and tocotrienols provides the cardiovascular system and entire body with antioxidant protection.

- 全面維他命E獨特配方，蘊含均衡天然活性生育酚及相關複合物
- 每粒膠囊含200IU高生物利用率維他命E，提供維他命E對身體的保護作用
- 配合USANA “基本營養素” 套裝一起服用，能發揮維他命E的最高效能
- Provides a broad-spectrum vitamin E supplement with a balanced blend of d-alpha-tocopherol, mixed tocopherols, and mixed tocotrienols from natural sources
- Comes in a 200 IU liquid hard-shell encapsulation for enhanced bioavailability
- Complements the USANA Essentials™ dietary supplements and provides optimal levels of vitamin E

服用方法
每天服用兩粒，餐後服用為佳。

Directions for use:
Take two E-Prime capsules daily, preferably with meals.